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1. Nyt fra elevrådet/elever 

Elevrådet har talt om brugen af mobilen i undervisningen. Eleverne vil gerne have lov til at 
have mobiltelefonen på bordet, bliver den misbrugt skal der slås hårdt ned.  
Elevrådet vil også gerne have en sundere bod, og vender tilbage med forslag.  
Carsten, serviceleder, var med på sidste elevrådsmøde og fortalte, at de tiltag elevrådet 
har gjort omkring toiletkampagnen har haft en god virkning, men at den nu er ved at 
aftage. Derfor vil han foreslå, at elevrådet lave nye toiletkampagner.  
Forenden af den lange gang vil der blive hængt en oversigt med billeder af, hvem der er i 
elevrådet. Derudover vil der blive hængt en postkasse op, hvor alle skolens elever kan 
lægge forslag mm i.   
 
2. Forslag organisering af skolebestyrelsen.  

I forhold til det forslag der blev fremlagt i bilaget, som var vedlagt dagsordenen blev det 
besluttet at arbejde videre med strategien og organiseringen. Næste skridt er, at der bliver 
udarbejdet et mere færdigt oplæg. 
Charlotte Grønning Aaen blev valgt til næstformand. 
 
3. Kvalitetsrapporten i rå tal 

De korrekte tal er nu indsat i kv. 16 og der kan spørges og kommenteres.  
I forhold til afgangselever har skolen en særlig indsats overfor de afgangselever, som 
ligger i fare for ikke at få 02 i dansk og matematik. Indsatsen har som formål, at så mange 
som muligt har muligheden for at påbegynde en ungdomsuddannelse.  
 
4. Brugen af vikarer  

Der har været forespurgt til brugen af vikarer i 9.b og der har været afholdt et møde i 5.a 
om samme emne. Ledelsen gennemgik brugen af vikarer herunder personaleomsætning, 
og antal ansøgere til stillinger m.v. (Dette punkt var uden elever) 

 
5. Nyt fra skolen. 

Peter orienterede om Borgermødet den 24. november, hvor dagsordenen var idræts- 
faciliteterne i forhold til den nye skole på Vinkelvej.  
Det er blevet besluttet, at Klub Toften skal flytte med ned på den nye skole, og den skitse 
der er blevet udarbejdet for klubbens placering er blevet godkendt af alle parter.  
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6. Meddelelser. 

Juleafslutning i domkirken for hele skolen den 21.12. 
7. Evt. 

Intet til punktet. 

 
  

 

 

 

    

 


